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Abstract (en)
The folding box is to be constructed as packaging for dispatch and storage on the one hand and as display sales aid to present the packaged
product. The object is to allow the box to be reconstructed without substantial additional use of material in relation to an ordinary folding box. This
dispatch folding box has closure flaps (5, 6, 7) which deviate from the customary flaps not on the upper and lower sides but on the lateral surfaces
(Fig. 1). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Faltschachtel soll als Verpackung beim Versand und Lagern einerseits sowie als Display-Verkaufshelfer zum Darbieten der verpackten Ware
auszubilden sein. Die Aufgabe besteht darin, das Umbilden ohne wesentlichen Materialmehrverbrauch gegenüber einer normalen Faltschachtel zu
ermöglichen. Die erfindungsgemässe Versandfaltschachtel besitzt Verschlussklappen (5, 6, 7) abweichend vom üblichen nicht an der Ober- und
Unterseite sondern an den Seitenflächen.
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